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EENCAMPAQUEIXES ENTRE ELS RESTAURADORS

El conseller de la minoria comu-
nal encampadana, Joan Sans, té
previst traslladar al comú les
queixes que han rebut de dife-
rents restauradors i comerciants
del Pas de la Casa sobre les pràc-
tiques agressives de fer publicitat
per captar clients que utilitzen al-
guns establiments de la localitat.
Sans denuncia que malgrat que
els mètodes de repartir publicitat
i empaitar els turistes estan pro-
hibits, la pràctica es manté. “Es va
fer una ordinació per regular
aquest aspecte, però hi ha hagut
restauradors que ens han alertat
que s’està reproduint i fins i tot hi
ha turistes que han expressat els
seu malestar per la situació”, va
manifestar el conseller socialde-
mòcrata.

La problemàtica no és nova i de
fet, va ser l’estiu del 2011 quan el
comú, en aquell moment encap-
çalat per Miquel Alís, va donar a
conèixer als comerciants de la
restauració el decret que cita com
a il·legals les activitats publicità-
ries efectuades a “la via pública
mitjançant la interpel·lació direc-
ta i personal dels vianants”, tant
de manera verbal com impresa.
En el document també s’especifi-
ca que seran sancionades tant les
persones que estiguin repartint la
publicitat i l’empresa a la qual
promocionen com l’empresa que
pugui haver estat contractada per
realitzar aquest tipus de publici-
tat. La mesura, però, segons el
conseller del PS no hauria fet
efecte i és per això que volen trac-
tar-ho amb la majoria.

MENYS SESSIONS DE CONSELL
D’altra banda, Joan Sans també
va mostrar-se molest per la deci-
sió de la majoria de reduir les ses-
sions de consell de comú i en lloc
de fer-ne una cada mes, passar a
celebrar-ne una cada dos mesos.
Els membres del grup del PS es
van adonar del canvi en rebre el
calendari de sessions previst per
al 2013. “No ens han donat cap
justificació i volem saber-ne els
motius, perquè en el ple és l’únic
lloc on tots els acords presos per

la junta de govern es fan públics i
la població ho pot conèixer”, va
explicar, afegint que “no volem
malpensar, però es complica la
feina de l’oposició i cal que ens
ho expliquin”.

Una de les primers conseqüèn-
cies, va lamentar Sans, ha estat
“la desaparició” del consell de
comú previst per al mes de gener
“i on havíem de tractar l’afer de
l’adjudicació a Eco Serveis de la
neteja del Complex esportiu del
Pas de la Casa”. Sans va indicar
que el primer ple que es farà a
Encamp serà al febrer, però que
llavors tenen previst posar el te-
ma damunt la taula. I és que tal
com ja va anunciar en el moment
de conèixer-se l’adjudicació, el PS
rebutja la decisió i considera que
s’ha de revocar.

MERITXELL PRAT
Andorra la Vella

El PS denuncia que ha tornat la
publicitat agressiva al Pas de la Casa
Sans reclama explicacions per la decisió de la corporació de reduir les sessions de consell i fer-ne una cada
dos mesosSLamenta no poder tractar al gener l’‘afer Eco Serveis’ perquè “ha desaparegut” el ple previst
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Alguns restauradors del Pas de
la Casa s’han queixat que s’es-
tan repetint les pràctiques de
publicitat agressiva de repartir
fulletons i empaitar els turistes.

PUBLICITAT

QUEIXES PER L’AGRESSIVITAT
D’ALGUNS ESTABLIMENTS

Sans critica la decisió de fer tan
sols una sessió de comú cada
dos mesos i lamenta que “ha
desaparegut” el ple per tractar
l’adjudicació a Eco Serveis.

PLENS

SENSE SESSIÓ AL GENER PER
TRACTAR L’‘AFER ECO SERVEIS’

El cònsol major d’Encamp, Jordi
Mas, va reiterar que el comú no
ha rebut queixes pels problemes
de sorolls que denuncien alguns
veïns. No obstant això va indicar
que “no abaixarem la guàrdia” per
tal d’aconseguir l’equilibri neces-
sari que permeti el descans dels
veïns i alhora, que aquells que vo-
len sortir de festa puguin fer-ho.
“Sabem que és una convivència
difícil, però tothom fa esforços”,
va assegurar i va recordar que la
competència en aquesta matèria
depèn del Govern i no del comú.

Malgrat tot es va mostrar con-
vençut que des del departament
de Medi Ambient es fan els con-
trols necessaris i que tots els lo-
cals tenen instal·lats els limita-
dors de soroll. “És un problema
de fa anys, però hem millorat
molt. El que hem de fer és regular
al màxim per evitar les molès-
ties”, va explicar. Pel que fa al
canvi d’ubicació dels locals, de-
manda d’alguns veïns, va exposar
que és complicat perquè fa molts
anys que hi són “i no tenim un al-
tre lloc on posar-los”.

Mas assegura que “no s’abaixarà la
guàrdia” amb el problema dels sorolls


